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Vraagnummer: S- 531 (20int05675) 
 
Datum indiening: 09-12-2020 
 
Onderwerp:  Grote zorgen over gebied Tergouw  
 
Naam indiener: Roel Eefting 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
  
Inleiding/Aanleiding: 
 
Zoals u weet is de D66 en GL motie M15 van 2 juli 2019 met betrekking tot Tergouw 
aangenomen en nog niet afgehandeld. In de afhandeling tot nu toe staat, vast abusievelijk, 
vermeld dat er twee bewonersgroepen zijn, dat is niet meer juist, er is er 1, de BBRT. 
 
Wij maken ons als D66 Overbetuwe ernstige zorgen over de wel bijzonder lange tijd van nu 
anderhalf jaar om te komen tot een lijst met gespreksonderwerpen voor het vervolg gesprek 
tussen gemeente Overbetuwe en Tergouw. Onderstaande schriftelijke vragen (met 
subvragen erbij) hopen we dan ook met spoed beantwoord te krijgen, in elk geval binnen de 
wettelijke termijn die er voor staat.  
 
De vragen: 
 
1. Wanneer gaat het vervolggesprek tussen gemeente en Tergouw nu daadwerkelijk 
plaatsvinden? 
2. Wat wordt de inzet c.q. het doel van het gesprek? 
3. Ondertussen is door betrokken bewoners een petitie aangeboden aan het 
gemeentebestuur om geen woningen te bouwen tot minstens de infrastructuur op orde is. 
Ondertussen geeft de gemeente wel vergunningen af voor huizen die niet voldoen aan 
bouwbesluit en bestemmingsplan. Hoe kan dit gebeuren? Waarom gebeurt dit? 
4. Hoe kan het dat er door de gemeente vergunningen voor nieuwbouw op Tergouw 
worden verstrekt die tegen het Beeldkwaliteitsplan - behorende bij het bestemmingsplan voor 
dit gebied, en tegen het bouwbesluit - indruisen?  
5. Er zijn meer dan 120 petities op de stoep van het gemeentebestuur gelegd tegen de 
nieuwbouw? Hoe gaat u als dagelijks bestuur daar mee om? Wordt dat serieus genomen? 
En bovenal, is het niet volstrekt logisch om eerst de infrastructuur op orde te brengen 
VOORDAT er vergunningen voor nieuwbouw worden afgegeven? 
6. Bewoners vragen al jaren steun van de gemeente Overbetuwe tegenover de wijze 
van zakendoen van Tergouw - welke fiscaal juridische mogelijkheden heeft de gemeente in 
deze?  
7. Welke risico's loopt de gemeente Overbetuwe wanneer de huidige infrastructuur 
waaraan in 50 jaar nauwelijks onderhoud is gepleegd, instort en de huidige parkbeheerder 
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 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 



failliet gaat? Welke directe financiele consequenties zou een dergelijk faillissement hebben 
voor de gemeente, welke rekeningen staan nog open? 
8. Neemt de gemeente de verantwoordelijkheid voor mogelijk gemaakte fouten bij de 
bestemmingsplanwijziging van recreatief naar permanent wonen uit 2015/2016 en de 
consequenties die deze hebben voor de bewoners? 
 
  
Gelieve hierop met spoed antwoorden op te geven, 
  
Ondertekening: 
  
Roel Eefting 
D66 Overbetuwe 
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